
La cavalcada de Reis de Salt canvia de mans

La cavalcada de Reis de Salt d'aquest any la gestionaran tres entitats (la comissi�

de festes, Kinb�deball i els Amics dels Gegants de Salt), a difer�ncia del que

succe�a fins ara. La comissi� de la cavalcada, que fins l'any passat era

l'encarregada de preparar-la, est� en proc�s de dissoluci� per desavinences amb

l'Ajuntament. El president de la comissi�, Josep Pericot, diu que necessiten 300

metres quadrats per guardar el material i fabricar decorats durant l'any, i

l'Ajuntament els n'ofereix 200.

El primer tinent d'alcalde de l'Ajuntament, Joan Boada, diu que les exig�ncies dels

directius de la comissi� eren excessives, i de passada va desmentir que el

material estigui en molt mal estat, tal com es va dir durant un ple. Segons Boada,

el material est� Òen perfecte estat, per� una mica brut a causa d'unes obresÓ.

Segons la regidora de Joventut, Festes i Lleure, Soumaya Waez, Òles carrosses dels

reis s�n propietat del consistori i la resta del material, el va adquirir la comissi�

per� amb subvencions de l'AjuntamentÓ. Tanmateix, afegeix que, tot i les

desavinences, la comissi� els ha cedit tot el material sense cap inconvenient.
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